
Zarząd Poiviatu Ho'is+ot.om7,tskiego
ul. )%ZllFliai.Sk:'l b'13

64-300 ł'Jov,'y 'l'omyśl

tel. (0-6 l.) 4A 26 '700

AO.BR.0022.18.2019

ProtokółNr  18/2019

z posiedzenia Zarr4du  Powiatu Nowotomyskiego
w dniu  12  marca  2019r.

W posiedzerńu  Zarządu  Powiatu,  udział  wzięli  Członkowie  Zarządu  Powiatu  oraz

Skarbnik  Powiatu  - Barbara Golon, zgodrńe  z listą  obecności, która  stanowi  załącznik  tir  I do

protokołu.

Wposiedzerńuuczestniczylitakże:  KierownikWydziałuInfrastrukturyDrogowej-Pani

Ilona  Dębska,  Kierownik  Wydziału  Administracyjno-Organizacyjnego  i  Zarządzarńa

Kryzysowego  - Pani  Ewa  Bąbelek  oraz  Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych

(PC{JW)  - Marek  Nyćkowiak.

0  godzinie  13.00  posiedzerńe  otworzył  Starosta,  który  powitał  wszystkich  obecnych,

przedstawił  porządek  obrad  izapytał,  czy  są  uwagi  do porządku  obrad?  Uwag  nie  zgłoszono.

Zarząd  jednogłośnie  przyjąl  porządek  obrad,  który  stanowi  załącznik

nr  2 do protokołu.

1. Podięcie uchwały w sprawie wyrażetxia r,gody /ź{l oddanie w naiem pomiesr,cr,enia

usytuowanego  w budynku  D w Nowym  Tomyślu  przy ul. Poznańskiei  29.

Starosta  zapytał,  czy  są  pytania  lub uwagi  do  treści  uchwały?  Pytań  i uwag

nie  było.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowarńe.

Zarząd  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjąl  uchwałę  nr  60/GN/2019  w

sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w najem  pomieszczenia  usytuowanego  w budynku

D w  Nowym  Tomyślu  przy  ul.  Poznańskiej  29.

2. Podięcie uchwały w sprawie wyrażenia  zgody /ź(F kontynuowanie  przez Samodzielny

Publiczny  Zakład  Opieki  Zdrowotnei  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym

Tomyślu umów na7wiu, dzierżawy i użyczenia aktywów  trwałych  o wartości  powyżei

10.OOO,OOZł.

Starosta  zapytał,  czy  są  pytania  lub uwagi  do  treści  uchwały?  Pytań  i uwag

nie  było.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjąl  uchwałę  nr  61/SPZOZ/2019

w sprawie  wyrażenia  zgody  na kontynuowanie  przez  Samodzielny  Publiczny  Załdad

Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w  Nowym  Tomyślu  umów  najmu,

dzierżawy  i użyczenia  aktywów  tiwałych  o wartości  powryżej  lO.OOO,OOzł.
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3. Podięcie  uchwały  w sprawie  dokonania  darowizny  nieruchomości  położonych

w Lwówku  w cit4gu ul. Stefana Wittmantia.

Starosta  zapytał,  czy  są  pytania  lub uwagi  do  treści  uchwały?  Pytań  i uwag

nie  było.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowarńe.

Zarząd  Powiatu  Nowotomysłciego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr  62/GN/2019  w

sprawie  dokonania  darowizny  nieruchomości  położonych  w Lwówku  w ciągu  ul.  Stefana

Wittmanna.

4. Wniosek  nowotomyskich  plecionkarzy  o wsparcie  finansowe  międzynarodowego  proiektu
plecionkarskiego.

Wicestarosta  przedstawił  wniosek  plecionkarzy  o wsparcie  finansowe

międzynarodowego  projektu  plecionkarskiego  w  wysokości  5.000,00zł.  Wicestarosta

zaproponował,  by  w  zamian  za  przyznane  dofinansowanie,  wnioskodawca  w  ramach

współpracy,  na imprezach  organizowanych  przez  Powiat  Nowotomyski  prowadził  warsztaty

plecionkarskie  oraz  organizował  stoiska  plecionkarskie.

Starosta  zaproponował,  aby Wydział  Rozwoju  i Promocji  opracował  propozycję

współpracy  pomiędzy  wrńoskodawcą,  a Powiatem.

Zarząd  Powiatu  Nowotomyskiego  pozytywnie  rozpatrzył  wniosek  o wsparcie

finansowe  międzynarodowego  projektu  plecionkarskiego.

5. Wniosek Wóita Gminy  Kuślin  o wyrażenie  zgody na przeięcie  przer. Gminę  Kuślin  r.adań z

zakresu właściwości  Powiatu  Nowotomyskiego  dotycr4cych opracowania  dokumerxtacii

proiektowego  w sprawie  budowy  rond.

Starosta  przypornrńał,  że dokumentacja  o której  mowa  we  wniosku  Wójta  związana

jest  z przebudową  odcinka  drogi  powiatowej  z Opalenicy  do Lwówka.

Starosta  poprosił  Kierownika  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  o udzielenie

informacji,  czy  na  przedmiotową  inwestycję  jest  opracowana  dokumentacja  projektowa?

Kierownik  I.  Dębska  poinformowała,  że  nie  ma  kompleksowej  dokumentacji

projektowej  na ww.  inwestycję.  Wydział  jest  w posiadaniu  dokumentacji  na I etap  realizacji

inwestycji  (odcinek  od  Opalenicy  do firmy  Prettl).  Dokumentacja  została  złożona  z wnioskiem

do Wojewody  Wielkopolskiego  o dofinansowanie  tego  przedsięwzięcia.  Powiat  Nowotomyski

znalazł  się  na  liście  rezerwowej.  Kosztorys  na  inwestycję  opiewał  na  kwotę  około

2.500.000,00zł  -  dofinansowanie  stanowi  50%.

Starosta  poprosił  Kierownika  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  o ustosunkowanie  się

do wniosku  Wójta.

Kierownik  Dębska  poinformowała,  że  jako  Powiat  możemyprzekazać  zadanie  własne

innym  jednostkom  samorządowym.  Jeżeli  Powiat  chce  opracować  kompleksową  dokumentację

projektową  na przedmiotową  inwestycję  drogową,  warto  byłoby  podjąć  rozmowy  z gminami  o

ewentualnym  dofinasowaniu  opracowania  dokumentacji.
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Członek  Zarządu  Patryk  Kąkolewski  stwierdził,  że w takim  przypadku  cała  procedura

wydłuży  się  do około  2 lat.

Członek  Zarządu  Edwin  Pigla  zapytał,  ile  kosztowałaby  dokumentacja  na całyodcinek

drogi  od Opalenicy  do Lwówka?

Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  odpowiedziała,  że cała  dokumentacja

na odcinek  około  20km  to koszt  około  400.000,00zł.

Członek  Zarządu  Edwin  Pigla  zapytał  Kierownika  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej,

czy  jeżeli  teraz  będzie  opracowana  dolaimentacja  na ronda,  natomiast  później  dokumentacja  na

drogę,  to koszty  będą  wyższe?

Kierownik  poinformowała,  że  najkorzystniej  jest  opracować  kompleksową

dokumentację,  a realizację  inwestycji  podzielić  na etapy.

Członek  Zarządu  Edwin  Pigła  zaproponował,  by  podjąć  rozmowy  z Gminą  Lwówek

oraz  z Gminą  Opalenica  w sprawie  dofinansowania  opracowania  kompleksowej  dokumentacji

na tą  drogę.

Czlonek  Zarządu  Konrad  Drąg  zwrócił  uwagę,  źe Wójt  deklaruje  wykonanie  projektu

na  ronda,  a co z kwestią  własności  gruntów?  K. Drąg  pozytywnie  odniósł  się do propozycji

E. Pigli  w  sprawie  podjęcia  rozmów  z przedstawicielami  Gmin  Lwówek  i Opalerńca.

Starosta  zaproponował,  aby zaprosić  Burmistrzów  Lwówka  i Opalenicy  oraz  Wójta

Gminy  Kuślin  na  posiedzenie  Zarządu  Powiatu  w  celu podjęcia  rozmów  w sprawie

opracowania  kompleksowej  dokumentacji.

Zarząd  Powiatu  Nowotomyskiego  pozytywnie  ustosunkował  się do wniosku  Wójta

Gminy  Kuślin  o wyrażenie  zgody  na przejęcie  przez  Gminę  Kuślin  zadań  z zakresu

właściwości  Powiatu  Nowotomyskiego,  dotyczących  opracowania  dokumentacji

projektowej  w sprawie  budowy  rond.

Jednocześnie  Zarząd  proponuje  podejść  do przedmiotowej  sprawy  kompleksowo  i

przed  rozpoczęciem  prac  nad  dokumentacją  projektową  przez  Gminę  Kuślin  podjąć

rozmowy  z Burmistrzami  Opa}enicy  i Lwówka  w zakresie  opracowania  kompleksowej

dokumentacji  projektowej  na drogę  Opalenica-Lwówek.

6. Wniosek  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu

o dokonanie  zmiari w planie  finamowym  na 2019 rok.
Skarbnik  Powiatu  omówiła  wniosek  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie

w  Nowym  Tomyślu.

Starosta  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

Zarząd  pozytywnie  rozpatrzył  wniosek.

7. Wniosek  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie w Nowym Tomyślu

o dokonanie  zmian w planie  finamowym  w 2019 roku orar. w Wieloletniei  prognozie

Finamowei  (dotyczy zmian we wniosku  o dofinansowanie  /ź{F realizacię  proiektu,,Powiat

Nowotomyski  stawia  na  rodzinę").

Skarbnik  Powiatu  omówiła  wniosek  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie

w  Nowym  Tomyślu.

Starosta  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

str  3



Zarząd  pozytywnie  rozpatrzyl  wniosek.

8. Wniosek  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym Tomyślu

o dokonanie  zmian  w planie  finamowym  na 2019 rok  (dot. r,więksr,enia liczby  umieszczeń

dzieci w placówkach  opiekuńcr,o-wychowawczych).

Skarbnik  Powiatu  omówiła  wniosek  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie

w Nowym  Tomyślu.

Starosta  zapytał,  czy  są pytarńa?  Pytań  nie  było.

Zarząd  pozytywnie  rozpatrzył  wniosek.

9. Wniosek  Dyrektora  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w #owym  Tomyślu  o przyr.nanie

dodatkowych  środków  lź(l  podwyż.szenie  wynagrodzeń  pracowników  oraz  o zmianę  planu

wydatków  budżetowych  na  rok  2019 (konuacia  tematu z posiedr,enia Zarr4du  w dniu
5.03.2019r.)

Starosta  poinformował,  że wniosek  Pani  Dyrektor  został  przedstawiony  na posiedzeniu

Zarządu  w dniu  5 marca  br. W  związku  z przedmiotowym  pismem  została  przeprowadzona

analiza  wynagrodzeń  w pozostałych  jednostkach  orgarńzacyjnych  Powiatu.

Starosta  poprosił  o omówienie  zestawienia  wynagrodzeń  w jednostkach  Kierownika

Wydziału  Administracyjno-Organizacyjnego  i Zarządzania  Kryzysowego  - Panią  Ewę

Bąbelek.

Po  dokonaniu  analizy  średniego  poziomu  wynagrodzeń  w jednostkach,  Zarząd

pozytywnie  rozpatrzyl  wniosek  Dyrektora  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w  Nowym

Tomyślu.

10. Przeięcie  materiałów  na sesię Rady Powiatu:

a) proiektuchwaływsprawiezmianybudżetuPowiatuNowotomyskiegonarok2019,
Starosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały;

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwaly  na  sesję  Rady  Powiatu.

b) proiekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian w Wielolebniei  Prognozie  Finansowei
Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2019 -  2029,

Starosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na sesję  Rady  Powiatu.

c) proiekt uchwały  w sprawie  ror,patrr,enia  petycii Dyrektora  Zespołu Szkół

0gó1nokształct4cych i Policealnych  im. Mikołaia  Kopernika  w Nowym  Tomyślu z

dnia 14  stycznia  2019r.

Starosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały;

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na  sesję  Rady  Powiatu.

d) sprawozdaniezdziałalnościPCPRzarok2018wzakresiepomocyspołecznei,pieczy

zastępczei i rehabilitacii  społecznei,

e) itxformaciazrealir,aciizadańPowiatowegoUrzęduPracyw2018rokuorazaktualna

sytuacia  na rynku  pracy w Powiecie  Nowotomyskim.
Starosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  ww.  sprawozdania  iinformacji  na sesję  Rady

Powiatu.
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Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  sprawozdanie  i informację  na  sesję  Rady

Powiatu.

11.  Sprawy  bió,ące:

Zarząd  Powiatu  Nowotomyskiego  negatywnie  rozpatrzył  wniosek  Sołtysa  wsi

Bukowiec  o dofinansowanie  obchodów  610-1ecia  wsi  Bukowiec.

Zarząd  przyjął  stanowisko,  że sołectwa  są  jednostkami  pomocrńczymi  gminy,  a ich

działalność  opiera  się  na funduszach  gminnych.  W  związku  z powyższym  finansowanie

imprez  organizowanych  przez  sołectwa  należy  do zadań  własnych  gminy.

Starosta  zapytał,  czy  są  jeszcze  jakieś  sprawy  do poruszenia?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Starosta  zakończył  posiedzenie  Zarządu.

PRZEWODNICZĄCY  ZARZĄDU

Andrzej  VVilkoński

Protokolant.'
Agnies:ka  Ba)or
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